

Title (en)

TAPE FASTENER.

Title (de)

KLETTENBAND-VERSCHLÜSSE.

Title (fr)

DISPOSITIF DE FIXATION A BANDE.

Publication

EP 0069747 A1 19830119 (EN)

Application

EP 82900254 A 19820121

Priority

GB 8101886 A 19810122

Abstract (en)

[origin: WO8202480A1] A method of producing a tape having a hook type projections (6) for a tape fastener, the method including producing a tape so as to have straight projections (2) projecting from one side of the tape (1), the projections being formed from a heat deformable material, and deforming the terminal end of each projection to form a hook (6) by the application of appropriate heat and pressure.

Abstract (fr)

Procede de production d'une bande ayant des projections du type a crochet (6) pour un dispositif de fixation a bande, le procede consistant a produire une bande ayant des projections droites (2) se projetant a partir d'une face de la bande (1), les projections etant formees en un materiau deformable a la chaleur, et consistant a deformier l'extremite de chaque projection pour former un crochet (6) par application appropriee de chaleur et de pression.

IPC 1-7

A44B 18/00; B29C 17/02

IPC 8 full level

A44B 18/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44B 18/0038 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8202480 A1 19820805; EP 0069747 A1 19830119; JP S58500192 A 19830210

DOCDB simple family (application)

GB 8200016 W 19820121; EP 82900254 A 19820121; JP 50030982 A 19820121